



ARTIST: FLORIAN PUNZEL  
Title: NATIONS EP  
Art. Nr.: EVO022  
Release Date: 14.09.2018  
Publisher: EVOSONIC RECORDS  
Format: EP  
Offer: DOWNLOAD

#### Teaser Deutsch/English (256 Zeichen)

Willkommen in der Evosonic Familie, Florian Punzel aka Syno. Schöner Einstand mit 2 sehr starken Tracks. Eine Mischung aus Techno und Progressive House die überzeugen werden.

Welcome to the Evosonic family, Florian Punzel aka Syno. Nice debut with 2 very good tracks. A mix of techno and progressive house that will convince.

#### Beschreibung/Description (1026 Zeichen)

Florian Punzel hat schon mit seinem Remix von „Mikerobernic`s Julika“, erschienen auf „BluFin Records“, gezeigt, wie schön es sein kann, wenn man Melodien richtig einsetzt. Auch bei „Nations“ schrauben sich Melodien und Drums gegenseitig zum Höhepunkt. „Mindbreaker“ schafft das mit mystischer technoider Atmosphäre.

Florian Punzel has already shown in his remix of "Mikerobernic's Julika", released on "BluFin Records", how nice it can be to use melodies properly. Also on the track "Nations" melodies and drums screw each other to climax. "Mindbreaker" does it with a mystical techno-like atmosphere.

Track List / Infos:

1. Florian Punzel - Nations (Original Mix) – 09:03
2. Florian Punzel - Mindbreaker (Original Mix) – 09:44

Written and produced by Florian Punzel.

<https://evosonic.de/portfolio/florian-punzel/>  
<https://evosonic.de/portfolio/evosonic-records-022/>

© Evosonic Records 2018

